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Van de Bestuurstafel 

Op 21 oktober hield het voltallige bestuur alweer de 8ste formele vergadering van het verenigingsjaar 

2024. 

De verhuur loopt nog steeds redelijk. De renovatie werpt wel de schaduw vooruit; cateraars willen 

graag weten wanneer de zaal niet of maar beperkt beschikbaar is vanwege bouwactiviteiten.  

Dat is meteen de brug naar het proces van vergunningverlening, dat zich lijkt te concentreren op de 

vraag of er door het bouwen van kantoren per saldo een woning aan de Haagse woningvoorraad 

wordt onttrokken. Om de oplopende discussie met het Haagse ambtenarenapparaat op een 

professionele leest te schoeien, is een bureau ingehuurd, dat zich bezig houdt met het begeleiden van 

vergunningsprocedures. 

Gelukkig blijft ook het Nationaal Restauratie Fonds positief over de uitkomst van de discussie met de 

gemeente en blijft de hypotheekofferte voorlopig van kracht. 

De eerste ervaring met ‘KOM catert’ zijn positief; wel moet het bedrijf zich nog voegen in de rol van 

‘huismeester’ van het sociëteitsgebouw.  

Het bestuur staat positief-kritisch tegenover een vervolg op de ‘Jazz op de Soos’-avond. 

Wel wordt nog gewacht op de evaluatie van de eerste avond en de realistische begroting voor een 

eerstvolgende avond alvorens er groen licht wordt gegeven voor een vervolg. De eerste keer zijn 

namelijk veel kosten buiten beschouwing gebleven en ook de opzet van de avond qua catering moet 

praktischer.  

De penningmeester zal medio november de facturen voor de contributie gaan versturen. Zoals 

besloten door de AV in de meerjarenbegroting, gaat de jaarcontributie in 2025 naar € 410,00. 

De voorzitters van het bestuur en de statutaire commissies zal worden gevraagd na te gaan welke 

bestuurders/leden  aan het maximum van hun eerste termijn van 4 jaar (of hun verlenging van telkens 

één jaar) zitten, en zo nodig aflossers te zoeken, zodat ruim vóór de AV eventuele tegenkandidaten 

zich kunnen melden. 

De sociëteit gooit op zondag 10 november de voordeur en de zijdeur weer open voor de Urban Trail 

Den Haag. Een mooie gelegenheid om duizenden (hard)lopers kennis te laten maken met ons 

prachtige sociëteitsgebouw – en ‘en passant’ potentiële leden te werven. 

Het bestuur accordeert de aanvraag vanuit de ledenwerfcommissie voor een bier- en 

bitterballenbudget voor de ledenwerfavond op 6 november. 

Om 20.15 uur sluit de voorzitter de vergadering. 

De eerstvolgende bestuursvergadering is op maandag 18 november. 
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Kees Berends:  Stand van zaken bouwproject 

 
 

Beste Soosvrienden, 
Dinsdag 22 oktober kregen we bericht dat de welstandscommissie van de Gemeente akkoord is. Een 

belangrijke mijlpaal! Wat de vergunningen betreft ligt er nu nog de zaak van de zogenaamde 

‘woningonttrekking’, zoals genoemd in de vorige nieuwsbrief. In grote lijnen is de situatie als volgt.   

In het Bestemmingsplan is het ‘witte pand’ geclassificeerd als ‘maatschappelijk’, hetgeen betekent dat 

bewoning op geen enkele wijze is toegestaan. Toen er nog een pachter woonde die voor de Sociëteit 

werkte, was dit wel toegestaan omdat het pand toen als bedrijfswoning te boek stond. Na het vertrek 

van de pachter is deze uitzondering vervallen. 

De bewoning door huurders daarna is door de Gemeente gedoogd, maar dit was volgens het 

bestemmingsplan niet toegestaan. Deze huurders hebben zich echter wel ingeschreven op het adres 

Kazernestraat 38 en daardoor staat het nu in de Basisregistratie Adressen en Gebouwen (BAG) 

geregistreerd als ‘woonfunctie’. 

Dit laatste verandert niets aan het Bestemmingsplan, dat in deze leidend is, maar zorgt wel voor 

verwarring en besluiteloosheid bij de verantwoordelijke ambtenaren. Het afgelopen half jaar is het niet 

gelukt dit zelf op te lossen. Daarom hebben we op 15 oktober een opdracht verstrekt aan het (‘permissie 

management’) bureau Mees Ruimte & Milieu om ons hierbij  te helpen. Mees heeft al onderzoek gedaan 

naar de relevante jurisprudentie en een eerste concept memo opgesteld voor de Gemeente. We 

proberen de definitieve memo begin november naar de Gemeente te versturen en hebben deze 

inmiddels hiervan al op de hoogte gebracht. Verder gebruiken we ook de contacten van Mees om het 

proces te faciliteren. 

Samenvattend: Er zit beweging in het vergunningentraject, maar we zijn er nog niet. Wordt vervolgd.  

 

Het Bouw Advies Team (BAT), 

Kees Berends, Pieter Prins en Jaap Stollenwerk 
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Het dagelijks bestuur ondertekent het contract met onze nieuwe cateraar  “KOM catert”” 
 
 
 
 

 
 

Het Gezelschap Anonymus 

Bijdragen van Rob Kreté  

 
 

 
 

Agenda 2024 
 

Datum dag omschrijving opmerking 

13 nov. wo Britse avond   

4 dec. wo Sinterklaasviering  

14  dec. za Kerstdiner  met partners  

 
Attentie   

 

Inschrijving voor deelname aan het Kerstdiner is nu reeds mogelijk. Ga naar de website van de 

sociëteit naar de tab Woensdagavond diners en klik onderaan op bladzijde 2. Op deze bladzijde staat 

Kerstdiner met partners.  
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Leden nieuws 
Verjaardagen 

     
  

In deze maand  zijn de volgende leden jarig: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Nieuwe leden:    geen 

Aspirant-leden: geen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Robert van Spingelen ( 2 nov.) 

Rien Meijer ( 8 nov.) 

Henk van der Maten (15 nov.) 

Rob Pieterse ( 15 nov.) 

Peter van Zwet ( 20 nov.) 

Leo Reichert  ( 23 nov.) 

Robbert Vermeer (30 nov.) 
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Das uitreiking door de voorzitter 

Jan  van Sloten geboren 27 februari 1961. 

Qua leeftijd een middenmoter in onze sociëteit. 

Een filosoof en docent klassieke talen. 

Ja mensen het niveau van onze leden is de laatste jaren  stijgende.  

Jan ik hoop dat jij je snel hier thuis gaat voelen. 

Advies, ga kurken de manier om je snel comfortabel en 

geaccepteerd voelen in onze sociëteit. Maar golfen en bridgen 

helpen ook, of gewoon aan tafel wat babbelen. 

Jan zoals ik het zie, zit het met de gunfactor wel goed en zal jij je 

hier snel thuis voelen. 

Ook voor jou een boek waarvan ik denk dat het bij jou past. Heb jij het al gelezen, dit is een nieuwe 

vertaling.   Welkom. 

 

Das uitreiking door de voorzitter 

Tom Lelifeld geboren 16 februari 1989 Tom Lelifeld geboren 

16 februari 1989 te Hengelo. Hier zal Jeroen linde niet blij mee 

zijn,  

want Tom met ingang van heden ben jij nu ons jongste lid. 

Gepokt en gemazeld in de horeca, nu Facilitair manager aan het 

ROC. 

 

Wij hebben al heel kort even gesproken over de horeca en 

mogelijkheden hier op de sociëteit. 

Maar houdt in gedachten wij zijn een low-cost vereniging 

gerund door de leden op vrijwillige en kosteloze basis en geen 

bedrijf. 

Dus wij faciliteren wel, maar organiseren niet. Zakelijk risico 

leggen wij graag elders neer. Dit in aanmerking nemend 

denk ik dat wij nog mooi gedachte wisselingen gaan krijgen. 

Welkom als jongste lid op onze sociëteit. Een boek waarvan ik 

denk dat het bij jou past. In bruikleen dat wel. 

 

 

 

 

Foto van het nieuwe bestuur van onze “huisgenoten”. 

 

 

 



 
 
 
   

 

 

 

 

8 

           

 

 

 

 

 

Frank van den Eijnden: 9 okt - Optreden van de The Wrinkled Rockers 

 

 

 

 Voor deze datum stond oorspronkelijk Leden 

Koken Voor Leden (LKVL) geprogrammeerd. Al 

enige tijd geleden werd besloten dit evenement te 

verplaatsen in verband met de 

gezondheidssituatie van Steef. Op 9 okt werd ook 

kort gememoreerd aan het wegvallen van Dick 

Meuldijk vorig jaar - die mede de drijvende 

kracht was achter LKVL. 

 De muzikale noot die voor deze LKVL avond 

geprogrammeerd was, heeft wel doorgang 

gevonden. De ‘The Wrinkled Rockers’ stonden 

geprogrammeerd – een gelegenheidsformatie uit 

eigen gelederen !!  Deze rockers betroffen Ben 

Rijnenberg (piano), Dick Quint (percussie) en Rob Kreté (vocals, gitaar). 

Voor de meeste aanwezigen hadden ze hun optreden goed geheim kunnen houden. 

Wrinkled + Rock = teruggaan in de tijd 

 

 Samenvattend; de heren hadden een mooie playlist samengesteld die ons terugbracht in ‘de goede 

oude tijd’, toen er nog goede muziek 

gemaakt werd ;-)  En dat leverde ook 

hersenkrakers op; oh ja …. maar wie 

zong dat ook al weer?  De  sfeer zat er 

goed in met nummers als het 

toepasselijke "You've Got a Friend" en 

de goed gekozen uitsmijter The Wild  

Rover (The Dubliners) waarbij 

menigeen lekker meeroffelde / klapte 

/ vocaal e bij ‘And it's no, nay, never - 

no, nay never no more’ …. 

 

Laat ze nog maar eens schuiven die mannen .. ! 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=eAR_Ff5A8Rk
https://www.songteksten.nl/songteksten/163851/the-dubliners/the-wild-rover.htm
https://www.songteksten.nl/songteksten/163851/the-dubliners/the-wild-rover.htm
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Sjoerd van der Veen: Wat vertel je je gast op 6 november over de sociëteit De 

Vereeniging 

 

De definitie van het begrip sociëteit: 

 

Een sociëteit is een besloten gezelligheidsvereniging, waarbij soms ook het gebouw waar de vereniging bij 

elkaar komt wordt aangeduid als sociëteit. 

In de 18e en 19e eeuw waren sociëteiten exclusieve clubs voor heren uit de hogere of militaire kringen. 

Tegenwoordig wordt de term ook generieker gebruikt voor accommodaties van zowel studenten- als 

andere gezelligheidsverenigingen. 

 

Midden 19e eeuw wilden personen horend bij de MKB, die geen lid konden worden ven een sociëteit, zelf 

een sociëteit oprichten, die ook gegoede burgerij als lid kon hebben. Dit is de ontstaansgeschiedenis van de 

sociëteit de Vereeniging.  Men kon  b.v. geen lid worden van de De Witte als je een toonbank (uitgezonderd 

de apotheker) hebt. 

 

De Sociëteit de Vereniging heeft zich uniek ontwikkeld. Met eens per week een diner voor de leden, waar 

ongeveer 1/3 van de leden aanwezig is. Andere sociëteiten organiseren zo nu en dan een diner voor de 

leden; normaal wordt er alleen gebiljart of gekaart. 

Een ander uniek punt is dat iedereen elkaar kent. Gesprekken tussen makelaars, notarissen en ingenieurs 

worden regelmatig gehouden; dus vele inzichten van de maatschappij zijn vertegenwoordigd. 

 

 
De Vereeniging              De Witte 
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Jeroen Linde:  Korte update over onze sociëteits  tuin. 

 

Het tuinseizoen is ten einde en het was helaas niet zo 

succesvol. Het was een erg nat jaar en daardoor deden de 

tomaten het bijzonder slecht. Opvallend genoeg groeiden 

de tomaten naast de biljartkamer wél goed, terwijl de 

andere beduidend minder opbrengst gaven. De lavendel 

planten vallen ook tegen, die groeien erg langzaam. Dit 

jaar heb ik weinig sla geplant, omdat de slakken die altijd 

opeten. In plaats daarvan heb ik courgettes geplant, want 

die laten de slakken met rust. Net als de artisjokken 

trouwens; dat worden prachtige, grote planten van wel 

twee meter hoog en zullen volgend jaar zeker indruk maken. 

De zonnebloemen hadden dit jaar een mooi seizoen, met 

een recordhoogte van bijna vier meter voor de hoogste 

plant. Ook het druivenrek doet het geweldig; de ranken 

reiken inmiddels bijna vijf meter de lucht in! Achterin de 

tuin, bij de rotstuin, zijn twee nieuwe sierberken geplant, 

die het geheel mooi aanvullen en bij de tuinset heb ik een 

klimop 

plant 

geplant,  

alleen die 

groeit niet goed. Dit jaar kreeg ik ook hulp met het 

onderhouden van het terras: Willem hielp me om het 

onkruid in toom te houden, en Kees en Hans hebben ook 

een keer meegeholpen. Dank daarvoor! 

Nu is de tuin winterklaar is, (zie foto's) zal er voorlopig 

niet veel meer gebeuren. Maar voor volgend jaar zijn er 

alweer wat nieuwe plannen. Ik wil de rotstuin wat indrukwekkender maken en de boom bij de 

nooduitgang flink snoeien. Een oude boom wordt daar weggehaald en vervangen door een nieuwe, 

met daarnaast twee vlinderstruiken. Vlinderstruiken groeien snel, trekken vlinders aan en zorgen voor 

veel bloemenpracht. Ook de agapanthus, een statige vaste plant, past daar mooi bij. In 2025 zal ik ook 

de grote klimop wat terug snoeien. 
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Tot slot ben ik nog bezig met het verbeteren van de 

fakkels in de tuin, want dat loopt nog niet helemaal naar 

wens. En binnenkort wordt de kerstverlichting voor 

buiten opgehangen, voor wat extra gezelligheid in de 

donkere maanden! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Willem van Diedenhoven: Wie heeft er een e-bike over? 

 

 

 

 

OPROEP AAN ALLE SOOSLEDEN 

 

Elektrische fiets gevraagd 

Ik vraag me af of iemand een elektrische fiets in onbruik heeft staan. 

Die zou ik graag willen overnemen! 

Reacties naar Willem van Diedenhoven, 010 8185061, wa@diedenhoven.nl 

 

Het is voor een armlastige nicht van mij die in de ouderenzorg werkzaam is en voor wie het 

dagelijks rondfietsen - door weer en wind van het ene naar het andere adres – fysiek steeds 

zwaarder valt. 

 

Met dank aan de redactie c.q. bestuur voor hun welwillendheid om bij wijze van uitzondering mij deze 

oproep toe te staan. 

 

mailto:wa@diedenhoven.nl
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Dave Salomons:  Verslag 8e Soos Golf dag op Leeuwenbergh 14 
oktober 2024  door F.A. Jimenez 
 

De aanloop naar deze najaar klassieker, de soos golfwedstrijd op Leeuwenbergh, verliep wat minder 

gladjes dan normaal. Eerst werden de organisatoren geconfronteerd met een relatief groot aantal 

afmeldingen met als reden vakantie. Nu is het best wel begrijpelijk dat na 7 slopende soos golf 

wedstrijden men aan wat rust toe is, maar nader onderzoek gaf toch een heel ander beeld aan. Veel 

afzeggers waren niet op vakantie, maar bevonden zich in diverse trainingskampen verspreid over de 

wereld.  

Inmiddels is er bewijsmateriaal over deze laakbare handelswijze middels foto’s uit Thailand, Marokko, 

Spanje en Frankrijk.  Om nog maar te zwijgen over ons soos lid die de euvele moed had om ons uit 

Schotland het volgende te laten weten: Ik sla mijn slag in de laatste wedstrijd op Ockenburgh. 

 

Na dit uitgezocht te hebben, moest het organisatie comité nog in onderhandeling met de Heren 

ochtend van Leeuwenbergh teneinde een acceptabele starttijd te krijgen. We spreken trouwens 

serieus over een comité, want iets anders kun je een groep van 4 organisatoren toch niet noemen. 

Sipke is er voor de onderhandelingen met de golfclub, Thom deed als ceremoniemeester de 

prijsuitreiking en Willem K is verantwoordelijk voor alle aankopen. 

En dit alles onder het toeziend oog van Leo R.  Deze professionals werden daarom ook niet 

zenuwachtig door de last minute afmeldingen van Steve en Dick. Er werd ergens een Koos opgeduikeld 

zodat op zaterdagavond de startlijst 18 namen telde. En voor de duidelijkheid, dit was niet Koos van 

der Kruk, die overigens ook goed met ballen is, maar Koos Meeuwisse een Voorburgs golfer welke als 

potentieel soos lid de sfeer op een golf dag wilde proeven. 

Zondag kwam er bericht dat de rugpijn van Steve onder controle was zodat hij toch kon meespelen en 

tevens wist Dick te melden dat hij het ondanks de polsblessure toch wilde proberen. Dat had hij beter 

niet kunnen doen, maar daar kwam hij wat laat(ste) achter. 

 

Kortom; er stonden 20 golfers even voor enen klaar om te beginnen aan 

wat uiteindelijk een heerlijke soos golf dag is geworden. Na een paar 

holes konden de jassen uit want het stopte met regenen en daarvoor in 

de plaats kwam een heerlijk zonnetje. Met de hierdoor opgewarmde 

spieren werden er door een aantal mannen ook mooie scores 

gerealiseerd. 

Pieter kon met een prachtige score van 43 punten de 1e prijs in 

ontvangst nemen.   

 

 

 

              Pieter neemt de 1e prijs in ontvangst 
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Bij de bepaling van de 2e en 3e prijs 

moest er weer gekeken worden naar 

de resultaten op de laatste 9 holes, 

waarbij Rob van Hulst met 23 punten 

beter bleek te zijn dan Thom met 21.                              

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Er was deze dag een Neary te 

winnen op hole 13 en deze prijs 

werd uiteindelijk opgeëist door 

Leo Dekker.  

 

 

 

 

Ondanks de goede weersomstandigheden werd er maar 1 Birdie gemaakt en wel door Menno op hole 

15 par 3.   Alle winnaars van harte gefeliciteerd met de behaalde prijzen. 

 

Vanzelf sprekend willen we ook het organisatie comité bedanken 

voor wederom een vlekkeloze golf dag op Leeuwenbergh, met een 

speciaal woord van dank voor Willem Klomp.  

Alle aanwezigen kregen bij het naar huis gaan een Klinkertje, een 

typisch Foreburgh’s taartje waarvoor het recept gemaakt is door 

de voorvaderen van onze eigen soos meester bakker. 

 

Vergeet niet de datum voor de laatste soos golfwedstrijd te 

noteren: maandag 4 november 

 

   

 Naar later bleek waren er ook nog 2 TV persoonlijkheden aanwezig -        
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Ziek zijn, Beter worden 

 

 
 

Bijdrage: Menno Alkema 

 

 

 

 

Geen andere mededelingen dan die reeds door de secretaris over Stef Gronheid en Alewijn van 

Wijck per e-mail zijn mede gedeeld. 

 

 

 

Limericks en Gedichten 

Voor Sipke van der Werf 
door Peter Robijns 

Sipke ademt actie en blaast energie 
Heeft inhoud en waarde met een bak vol chemie 

Spant in en ontspant 
Zoekt de vrolijkste kant 

Sociaal en betrokken met gevoel voor esprit 
 
 

Voor Arthur Planken 
door Willem van Diedenhoven 

Een club-penningmeester uit wassenaar 
spaarde elk dubbeltje bij-elkaar 

om vrienden te trakteren 
en ze te laten profiteren 

van een rondje,.. in die soos daar! 
 

Voor Frank van den Eijnden 
Door Willem van Diedenhoven 

Het gewaardeerde sooslid zojuist beschreven 
weet zijn praatje met details te omgeven. 

Met elke zin een vol verhaal 
en een glimlach. Niet normaal! 

Zijn enthousiasme en flair is niet voorbij te streven. 
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Voor Paul Stoffels 
Door Willem van Diedenhoven 

Een Belgische vriend in de sociëteit 
straalt van charme en beleefdheid. 

Met zijn lach zo charmant 
eet een ieder uit zijn hand 

terwijl hij geniet van zijn bekendheid. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sluitingsdatum kopij voor de volgende nieuwsbrief:  woensdag 20 november  2024   

Deze nieuwsbrief voor en door leden van de sociëteit wordt, onder verantwoordelijkheid  

van het bestuur, verzorgd door Aloys Arkesteijn. 

 

Het bestuur behoudt zich het recht voor om ingezonden artikelen  

in te korten, te redigeren of niet te plaatsen. Kopij kan worden gezonden per e-mail naar 

alarkesteijn@gmail.com ,ariemeuldijk@gmail.com  of   swvanderwerf@planet.nl  

 
 

mailto:alarkesteijn@gmail.com
mailto:aad@meuldijk.nl

